
Zápis z veřejného  zasedání Zastupitelstva obce Tuř, konaného dne 2.9.2014 od 18:00 v 

kulturní místnosti v Hubálově 

Přítomni: Martin Řehák, Ilona Vodičková, Ing.Miroslav Polák, MBA; Václav Kotlář, Jaroslav Knap, Miroslav 

Nožička 

omluven: Petr Vysuček 

Občané Tuře a Hubálova dle prezenční listiny. 

Zahájení zasedání  zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce Tuř bylo zahájeno v 18:00 hodin starostou obce panem Martinem Řehákem.  

Starosta obce konstatoval, že přítomno je 6  členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Určení  zapisovatele 

Předsedající navrhl určit zapisovatelkou paní Ilonu Vodičkovou.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Tuř určuje zapisovatelkou paní Ilonu Vodičkovou. 

Výsledek hlasování: Pro: 5 Proti:  0 Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno. 

Určení  ověřovatelů  

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu ing. Miroslava Poláka, MBA a pana Jaroslava Knapa. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Tuř určuje ověřovateli zápisu ing. Miroslava Poláka, MBA a pana  Jaroslava Knapa. 

Výsledek hlasování: Pro:  5  Proti:  0 Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno. 

Schválení programu: 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu a doplnění programu o schválení Smlouvy na pronájem 

plynárenského zařízení v obci Tuř firmě RWE GasNet s.r.o. 

 Starosta  dal hlasovat o návrhu programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Tuř schvaluje následující program veřejného  zasedání: 



 

1. Smlouva o zhotovení díla Veřejné osvětlení v obci Tuř - firma Matex s.r.o. 

2. Smlouva o zániku a vzniku věcného břemene Obec Tuř - manželé Kovářovi 

3. Smlouva na pronájem plynárenského zařízení Obec Tuř - RWE GasNet s.r.o. 

4. Diskuse 

Výsledek hlasování|: Pro:  6 Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

1. Smlouva o zhotovení díla Veřejné osvětlení v obci Tuř - firma Matex s.r.o. 

Starosta seznámil přítomné se zněním smlouvy.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Tuř schvaluje Smlouvu o zhotovení díla veřejné osvětlení pro Obec Tuř 

uzavřenou mezi Obcí Tuř a firmou Matex s.r.o. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

2.  Smlouva o zániku a vzniku věcného břemene Obec Tuř - manželé Kovářovi 

Starosta přečetl návrh Smlouvy o zániku a vzniku věcného břemene a vysvětlil situaci. Obec bude rušit 

věcného břemeno na septik a znovu musí uzavřít věcné břemeno na studnu. 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Tuř schvaluje Smlouvu o zániku a zřízení věcného břemene mezi Obcí 

Tuř a manželi Kovářovými. Zároveň schvaluje podání návrhu na vklad na zrušení věcného břemene na septik 

do 14 dnů od podpisu smlouvy s tím, že poplatky zaplatí manželé Kovářovi. Dále schvaluje podání návrhu na 

vklad na zřízení věcného břemene na studnu s tím, že podání návrhu vkladu bude provedeno do 14 dnů od  

podpisu smlouvy s tím, že poplatky s tím spojené zaplatí Obec Tuř. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

3. Smlouva na pronájem plynárenského zařízení Obec Tuř - RWE GasNet s.r.o. 

Starosta seznámil přítomné se zněním smlouvy. Do roku 2019 nabízí firma roční nájem ve výši 6.200,-- Kč. 



p. Knap - na smlouvě je uvedená špatná adresa Obecního úřadu Tuř 

starosta - víme o tom, už jsme upozorňovali 

 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Tuř schvaluje uzavření Smlouvy na pronájem plynárenského zařízení 

Obce Tuř firmě RXE GasNet s.r.o. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

4. Diskuse 

Vodičková - informace ohledně spadlého sloupu veřejného osvětlení u Kosejků. Oprava se dojednává s p. 

Hrabalem. 

starosta - děkuje občanům za pomoc při požáru v obci 

starosta - oznamuje, že zítra se bude u kulturní místnosti budovat jímka 

starosta - informace o volbách ve dnech 10.-11.10. 2014 Volební místnost je v Tuři. 

Vodičková - podává informaci o protipovodňové prohlídce Hubálova a o výsledku. Všem majitelům pozemků, 

kde protéká vodoteč, bude Obec zasílat dopisy s žádosmi o odstranění překážek a údržbě, dle výsledku z 

preventivní prohlídky.  

starosta - pozemek mezi p. Černou a p. Dlouhým - Obec požádala o pomoc Odbor životního prostředí při MěÚ 

JIčín.  

starosta - vývoz septiků otevřel téma jak platit za vývoz septků, který nedávno proběhl v naší obci . V Tuři 

budou občané platit hotově přímo na obecním úřadě a nebo na účet. V Hubálově vybere pí. Vodičková.  

Jednotná částka za vývoz septiku činí 400,-- Kč a bude splatná do 31.10.2014. 

starosta - informace k obecnímu bytu v Butovsi. Obec uzavřela smlouvu o pronájmu  s nájemci, kteří projevili 

zájem i o koupi bytu.  Obec s nimi uzavřele smlouvu o pronájmu na dobu určitou tj. 3 měsíce.  

Vodičková - obec bude posílat občanům dopisy ohledně odstranění překážek ve vodoteči, ale zároveň Obec 

má ve vodoteči nejvíce problémů - viz. mostek u Krupičků, kde je malý průtok . Obec tak musí zabránit 

škodám , kdyby mělo opět dojít k  povodni.  

starosta - požádáme ing. Přibyla o odborné stanovisko 



Vodičková - připomíná zastupitelům problém s nedostatkem vody v Hubálově. Některé nemovitosti neměli 

skoro žádnou vodu a v hodně nemovitostech si občané kupují vodu balenou, protože ze studní se nedá 

používát - fekální bakterie atd. 

starosta - dle sdělení VOS Jičín technicky nepřipadá v Hubálově vodovod v úvahu z důvodu málo přípojek, 

malý odběr vody (nezaručí kvalitu vody). Pomohl by samostatný vrt - udělat rozvod po vesnici. Obec by toto 

zařízení musela provozovat sama, ale zase zde bude problém s přípojkami. 

Finanční náklady na obě dvě variatny jsou velmi vysoké. Pro získání dotace jsou určité podmínky, dotační tituly 

nepokryjí celkové náklady na jednu přípojku.   

Další možností je,  aby Obec podpořila vrty u jednotlivých domácností. 

Vodičková - při jednání osadního výboru Popovic jsme se s p. Vysučkem osobně na toto téma bavili se 

starostou Jičína MVDr. Liškou a přítomnými zástupci MěÚ Jičín. Domnívali jsme se, že bychom mohli spojit síly 

s Jičínem a zavést vodu do Popoviček a Jičína. Odpověď byla stejná, přesně tak, jak uvádí starosta.  Sama se 

přiklání k jednotlivých vrtům s přispěním obce. 

 

 

 

Konec: 19:30 hod. 

Zapsala: Vodičková Ilona 

Schválil: Martin Řehák 

Zápis ověřili:  ing. Miroslav Polák 

                Jaroslav Knap                  

 

Vyvěšeno:                                             Sejmuto: 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


